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OBČINSKI  SVET 

 

Številka:  900-23/2016-2 

Datum:    10. 10. 2016 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

20. redne seje Občinskega sveta Občine Majšperk, ki je bila v četrtek, 6. oktobra 2016, ob 

18.20 uri v prostorih Občine Majšperk, Majšperk 39. 

 

PRISOTNI: 

Županja Občine Majšperk dr. Darinka Fakin 

Člani: ga. Jelka Ferlež, ga. Ksenija Frangež, ga. Anka Hertiš, g. Branko Karneža, ga. Monika 

Lovrenčič, g. Kristijan Lovrenčič, g. Dragomir Murko, ga. Anica Rejec, g. Rado Rodošek, g. 

Milan Tacinger, ga. Kaja Valand, g. Janez Vedlin, g. Zlatko Žnidar.  

 

DRUGI PRISOTNI: 

Direktor občinske uprave g. Matic Šinkovec 

Predsednica nadzornega odbora ga. Slavica Vuk 

Predsednik sveta KS Majšperk g. Zvonko Anton Lampret 

Predsednik sveta KS Stoperce dr. Peter Kitak 

Radio Tednik Ptuj ga. Mojca Vtič 

Snemalec seje Foto studio Brbre 

Prisostvuje delavka občinske uprave Tatjana Varžič Korez   

 

ODSOTEN: 

Podžupan Občine Majšperk g. Cvetko Pepelnik  

 

 

Ga. županja, predsedujoča 20. redne seje, je po uvodnem pozdravu prisotnih ugotovila, da je 

navzočih 13 svetnikov, nato se je opravičila za zamudo, saj je v OŠ Majšperk potekala 

prireditev »Da ne utone v pozabo – od pusta do velike noči«. 

 

Predlagala je dnevni red, ki je bil posredovan skupaj z vabilom na sejo.  

 

Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb, zato so o njem glasovali. 

 

1. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme naslednji dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 19. redne seje občinskega sveta 

2. Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj: 

- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda OŠ dr. Ljudevita 

Pivka Ptuj – 1. obravnava 

- Pogodba o medsebojnih pravicah, obveznostih in odgovornostih 

3. Pravilnik o spodbujanju podjetništva v Občini Majšperk 
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4. Spremembe Pravilnika o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav na 

območju Občine Majšperk 

5. Sklep o financiranju interesne dejavnosti v šolskem letu 2016/2017 

6. Sklep o ureditvi statusa javnega dobra: 

- k.o. 436 – Sestrže 

- ostale k.o. v občini  

7. Sklep o potrditvi DIIP-a za projekt »Energetska sanacija in obnova doma Stoperce« 

8. Polletna poročila za leto 2016: 

- Osnovna šola Majšperk 

- Zasebna glasbena šola v samostanu Sv. Petra in Pavla Ptuj 

- OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj 

- JZ Zdravstveni dom Ptuj 

9. Pobude in vprašanja 

10. Razno 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13  PROTI: 0 

 

 

Ad1) Potrditev zapisnika 19. redne seje občinskega sveta 

 

 

G. Dragomir Murko je podal pripombo na 9. strani zapisnika in sicer, da se bodo v 

izobraževanje vključila vsa gasilska društva GZ Majšperk. 

Nato je občinski svet glasoval o zapisniku, s preloženim popravkom. 

 

 

2. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta Občine 

Majšperk s predlaganim popravkom. 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13; PROTI: 0 

 

 

 

Ad2) Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj: 

- Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda OŠ dr. Ljudevita 

Pivka Ptuj – 1. obravnava 

- Pogodba o medsebojnih pravicah, obveznostih in odgovornostih 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da je potrebno sprejeti nov odlok, ker se je spremenila lokacija na 

novo zgrajene šole. Pri pripravi odloka, katerega so pripravili v Mestni občini Ptuj, so 

upoštevane vse občine bivše Občine Ptuj, kot soustanovitelji šole. Nato je podala obrazložitev 

poteka sprejemanja Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda OŠ dr. 

Ljudevita Pivka Ptuj. Ker pa so se vlagala v samo izgradnjo denarna sredstva vseh občin, je 

potrebno sprejeti tudi pogodbo o medsebojnih pravicah, obveznostih in odgovornostih.  
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G. Branko Karneža: »Odbor za družbene dejavnosti je pregledal predložena dokumenta in 

predlaga občinskemu svetu, da jih sprejme v predlagani obliki. Na pripravljavca odloka pa naj 

naslovi pripombo, da preveri kontradiktornost določb prvega in četrtega odstavka 28. člena ter 

29. člena osnutka odloka.«  

Po krajši razpravi je občinski svet sprejel naslednji sklep. 

3. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk je sprejel Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj v prvi obravnavi s 

pripombo: 

»Preveri se naj kontradiktornost določbo prvega in četrtega odstavka 28. člena ter 29. 

člena osnutka odloka.« 

Občinski svet Občine Majšperk je sprejel Pogodbo o medsebojnih pravicah, obveznostih 

in odgovornostih. 

Sklep začne veljati s sprejemom na seji Občinskega sveta Občine Majšperk. 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13; PROTI: 0 

 

Ad3) Pravilnik o spodbujanju podjetništva v Občini Majšperk 

 

 

Ga. županja dr. Darinka Fakin je pojasnila, da so v proračunu za leto 2016 predvidena sredstva 

za spodbujanje podjetništva v Občini Majšperk. Na pripravljeni pravilnik je že podano mnenje 

o sladnosti s strani Ministrstva za finance. Tako, da vsebinsko pravilnika ne smemo vsebinsko 

spreminjat.  

G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal predloženi pravilnik 

in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi obliki.« 

Razprave o predloženem pravilniku ni bilo. 

4. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk  sprejme Pravilnik o spodbujanju podjetništva v Občini 

Majšperk v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13  PROTI: 0 

 

 

Ad4) Spremembe Pravilnika o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav na 

območju Občine Majšperk 

 

Ga. županja je pojasnila, da je v 3. členu Pravilnika o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih 

naprav na območju Občine Majšperk določeno, da je upravičenec do dodelitve proračunskih 

sredstev lastnik (fizična ali pravna oseba) stanovanjskih objektov, s stalnim prebivališčem v 

občini.  Pri izvajanju navedenega določila pa se pojavlja težava, saj investitorji stanovanjskih 
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objektov, ki niso občani naše občine pred dokončanjem gradnje ne morejo imeti prijavljenega 

stalnega prebivališča. Zato predlagamo, da se doda tudi določba, da so do sredstev upravičeni 

tudi lastniki – investitorji novih stanovanjskih objektov, kateri še nimajo prijavljenega stalnega 

prebivališča v naši občini. 

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo predlaga občinskemu svetu,  da 

sprejme predlagane spremembe pravilnika o sofinanciranju malih čistilnih naprav v predlagani 

obliki.« 

 

G. Rado Rodošek je predlagal, da bi se moralo tudi razmisliti o sofinanciranju malih čistilnih 

naprav pri poslovnih objektih. 

 

G. Branko Karneža predlaga, da se v sklepu doda, da so stanovanjski objekti na območju Občine 

Majšperk. 

 

 

5. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme spremembe Pravilnika o sofinanciranju malih 

komunalnih čistilnih naprav na območju Občine Majšperk, s predlagano dopolnitvijo.  

PRISOTNIH: 13; ZA: 13  PROTI: 0 

 

 

Ad5) Sklep o financiranju interesne dejavnosti v šolskem letu 2016/2017 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da je OŠ Majšperk ponovno podala vlogo za financiranje interesne 

dejavnosti prve pomoči v šolskem letu 2016/2017. Sofinanciralo bi se naj 35 ur na šolsko leto. 

G. Branko Karneža: »Odbor za družbene dejavnosti je pregledal predloženo gradivo in predlaga 

občinskemu svetu, da ga v predlagani obliki sprejme.«  

Razprave o predloženem gradivu ni bilo. 

 

6. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklep o financiranju interesne dejavnosti v 

šolskem letu 2016/2017 v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13  PROTI: 0 

 

 

Ad6) Sklep o ureditvi statusa javnega dobra: 

- k.o. 436 – Sestrže 

- ostale k.o. v občini  
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Ga. županja je pojasnila, da so se navedene nepremičnine brezplačno pridobile od lastnikov 

zemljišč po katerih potekajo javne poti. Sedaj je potrebno na njih uvesti status grajenega 

javnega dobra. 

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal predloženo gradivo 

in predlaga občinskemu svetu, da ga v predlagani obliki sprejme.«  

Razprave o predloženem gradivu ni bilo. 

 

7. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklepa o ureditvi statusa javnega dobra v k.o. 

436 – Sestrže in ostalih k.o. v občini v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13  PROTI: 0 

 

 

Ad7) Sklep o potrditvi DIIP-a za projekt »Energetska sanacija in obnova doma Stoperce« 

 

 

Ga. županja je predstavila sam projekt ureditve doma krajanov v Stopercah in nato še dokument 

identifikacije. Vrednost projekta znaša 331.134,90 EUR in bi naj bil razdeljen na tri leta. 

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal dokument in 

predlaga občinskemu svetu, da ga v predloženi obliki sprejme.« 

 

G. Zlatko Žnidar je opozoril, da je na strani 20. prišlo do napake pri investicijski vrednosti. 

 

Po krajši razpravi je občinski svet sprejel sledeči sklep.  

 

 

8. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklep o potrditvi DIIP-a za projekt »Energetska 

sanacija in obnova doma Stoperce« v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13  PROTI: 0 

 

 

Ad8) Polletna poročila za leto 2016: 

- Osnovna šola Majšperk 

- Zasebna glasbena šola v samostanu Sv. Petra in Pavla Ptuj 

- OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj 

- JZ Zdravstveni dom Ptuj 

 

 

Razprave o predloženih polletnih poročilih OŠ Majšperk, Zasebne glasbene šole v samostanu, 

OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj in Zdravstvenega doma Ptuj ni bilo. 
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9. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk se je seznanil s polletnimi poročili za leto 2016 OŠ 

Majšperk, Zasebne glasbene šole v samostanu, OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj in 

Zdravstvenega doma Ptuj. 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13  PROTI: 0 

 

 

Ad9) Pobude in vprašanja 

 

 

Ga. Anka Hertiš: 

Dajem pobudo občanov naselja Brezje, da se naj postriže drevje, saj v celoti zakriva javno 

razsvetljavo. 

 

Odgovor ga. županja: 

Zadeva je bila urejena v tem tednu. 

 

Ga. Jelka Ferlež: 

- Cesta Dol pri Stopercah – Bolfenk ni bila v letošnjem letu niti enkrat pokošena. Je zelo 

neurejena. 

- V Stopercah so veliki problemi s koncesionarjem za pogrebne dejavnosti. Zelo težko se je 

z njim pogovarjat, glede časa pogreba. Ali bi se lahko kaj urgiralo pri njem, da se zadeve 

uredijo. 

 

Odgovor ga. županja: 

Košnja na cesti se bo preverila.  

Na izvajanje pogrebnih storitev pa imamo v zadnjem času kar nekaj pripomb. Zadevo bomo 

preverili. Z novo zakonodajo, pa se bo zadeva bistveno spremenila, saj se bodo uporabniki sami 

odločali o podjetju za izvedbo pogreba. 

 

  

G. Dragomir Murko:   

 Ali se je kaj preverilo na Elektro Ptuj, glede popravila električnega droga nad Majšperkom?  

 Zahvala lastniku za posek drevja ob pločniku proti Lešju. 

 Zakaj se predvideva zemljišča ob pokopališču v Majšperku? Uredila bi se lahko proga za 

kolesarje. 

 

Odgovor ga. županja: 

Na Elektro Ptuj smo preverili in so sporočili, da se pripravljajo projekti ter da imajo težave z 

enim lastnikom. 

En del zemljišča je namenjen za šport, drugi del za pokopališče. O progi smo razmišljali, vendar 

je cena cca. 50.000,00 EUR, zato bo še nekoliko počakala. 
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G. Janez Vedlin:  

- Občina ima dosti stavb v lasti, ali se razmišlja kaj v smeri, da bi se stroški vzdrževanja njih 

znižali, da bi se uredila v njih kakšna stanovanja. 

- Telefonska omarica v Lešju še zmeraj ni popravljena. 

- Ali je imel komasacijski odbor že kakšen sestanek s projektantom? 

 

Odgovor ga. županja: 

Glede omarice se bo preverilo. 

Projektant ne bo več hodil na sestanke, saj je projekt z njihove strani zaključen. O težavah se 

bo potrebno individualno pogovarjat. 

 

 

G. Rado Rodošek: 

Potrebno bi bilo izvesti vzdrževanje struge Dravinje, predvsem ob mostovih, saj drevje zapira 

polje preglednosti. Predvsem pri mostu v Doklecah. 

 

Odgovor ga. županja: 

Za vzdrževanje struge reke Dravinje je zadolženo podjetje VGP Ptuj. Ker pa država nima 

denarja, bi naj te zadeve sofinancirale tudi občine, če želijo da so v prioriteti.  

 

 

G. Zlatko Žnidar: 

- Informacija vsem tistim, ki imajo internet preko ponudnika Ario, bi se naj v kratkem zadeva 

posodobila in s tem imeli možnost hitrejšega dostopa do podatkov. 

- Pod nujno bi bilo potrebno izvesti žaganje dreves, pri Korošcu. Občinska uprava je 

seznanjena s problemom.  

 

 

Ga. Ksenija Frangež: 

Sprejeli smo dokumente o širokopasovnem omrežju. Zanima kako daleč so aktivnosti? 

 

Odgovor ga. županja: 

Razpis bi naj bil v začetku leta 2017. Največja težava pa je pri določitvi belih lis, ki jih ureja 

ministrstvo in jih še zmeraj ni. Projektanti čakajo na ta podatek, da lahko začnejo z izdelavo 

dokumentov. 

 

 

G. Kristijan Lovrenčič: 

- Kako daleč je z ogrevanjem pri OŠ Majšperk? Potrebno je urediti okolico. 

- Na prejšnjih sejah smo sprejeli cene za varstvo starejših. Zanima me kako daleč je projekt? 

Odgovor ga. županja: 
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Po pogodbi se bo 15.10. prevzelo ogrevanje v vseh stavbah. Izvedli se bodo popisi števcev in 

prevzeli stroški. 

G. Žunkovič se zelo trudi, vendar še nima soglasja države za izvajanje dejavnosti. 

Ad10) Razno 

 

Ga. županja je podala naslednje informacije: 

- Čisto mesto Ptuj bo v Majšperku in Stopercah postavilo nove zabojnike za elektronske 

naprave. O odlaganju teh odpadkov boste še posebej obveščeni. 

- Naslednja seja občinskega sveta bo še ta mesec, saj moramo v roku 20. dni podati mnenje 

za imenovanje ravnatelja OŠ Majšperk. Do takrat bomo poskušali pripraviti osnutek 

Proračuna za leto 2017. 

- V soboto poteka otvoritev ceste Kupčinji Vrh in blagoslov obnovljenega župnišča v 

Stopercah. 

- Občani so podali pobudo za namestitev merilca hitrosti. Cena polletnega najema je 540,00 

EUR in 95,00 EUR zavarovanje. Razmislite o namestitvi. 

- V torek 11. 10. poteka v šoli predstavitev kandidatov za ravnatelja. Prosim za udeležbo, da 

bomo potem lahko podali mnenje.   

 

Gospa županja se je vsem zahvalila za sodelovanje in prisotnost na sami seji.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.30. 

 

 

Zapisala:  

Tatjana Varžič Korez       dr. Darinka Fakin  

         županja Občine Majšperk    


